
1 
 

    

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 31-05-2022 

Της:   ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών  

Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

ΘΕΜΑ:  «Εκτός λειτουργίας ο χώρος στάθμευσης του ΗΣΑΠ στον Ταύρο 4 χρόνια μετά 

την καθίζηση» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Στις 11 Μαΐου του 2018, ο υπαίθριος χώρος στάθμευσης δίπλα από τις γραμμές του τρένου 

στον Ταύρο υπέστη καθίζηση. Πιο συγκεκριμένα, το οδόστρωμα υποχώρησε και «κατάπιε» 

τέσσερα αυτοκίνητα, καθώς και μια κολώνα φωτισμού. Έχουν περάσει 4 χρόνια και ο εν 

λόγω χώρος στάθμευσης εξακολουθεί να βρίσκεται εκτός λειτουργίας. Ο συγκεκριμένος 

χώρος βρίσκεται σε πολυσύχναστη περιοχή, δίπλα σε σταθμό του ηλεκτρικού 

σιδηροδρόμου με μεγάλη κινητικότητα. Σε παλαιότερη ερώτησή μας (1047/09-11-2021) το 

Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών μας απάντησε ότι δεν είναι αρμόδιο (Αρ. Πρ: 

3435131, 01-12-2021). Στις 3/7/2019 ο Δήμος Καλλιθέας κατέθεσε μήνυση κατά παντός 

υπευθύνου, αφού ο χώρος δεν ανήκει στο Δήμο και κανείς δεν αναλάμβανε την ευθύνη. 

Σύμφωνα με δηλώσεις του δημάρχου Καλλιθέας, κ. Δ. Κάρναβου (στον Αθήνα 9.84 - 

13/11/19): «Ο χώρος δεν ήταν διαμορφωμένος και αδειοδοτημένος σαν χώρος στάθμευσης 

αλλά έτσι λειτουργούσε. Πλέον δεν χρησιμοποιείται από τους συμπολίτες μας. Η τρύπα 

εξακολουθεί και χάσκει. Πιθανόν να διευρύνεται με ότι κινδύνους αυτό συνεπάγεται. Υπάρχει 

ανακοίνωση του Υπουργείου Υποδομών από το Αύγουστο του 2018 πως θα 

χρηματοδοτήσει το έργο όλης της κάλυψης του Ιλισού.  

 

https://kallitheacity.com/%ce%ba%ce%b1%ce%bb%ce%bb%ce%b9%ce%b8%ce%ad%ce%b1/epikairotita/%ce%b4%cf%8d%cf%8c-%cf%87%cf%81%cf%8c%ce%bd%ce%b9%ce%b1-%ce%bc%ce%b5%cf%84%ce%ac-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%ba%ce%b1%ce%b8%ce%af%ce%b6%ce%b7%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%bf%cf%85-%ce%b5%ce%b4%ce%ac%cf%86%ce%bf/
https://athina984.gr/2019/11/13/anisychia-ton-katoikon-gia-tin-akalypti-kathizisi-dipla-ston-isap-tayroy/
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Την μελέτη και την κατασκευή για το συγκεκριμένο σημείο θα την κάνει η ΕΥΔΑΠ και 

αργότερα την συντήρηση ως οφείλει η Περιφέρεια Αττικής. Μέχρι σήμερα δεν έγινε τίποτα. 

Άλλαξαν οι περιφερειακές διοικήσεις και η κυβέρνηση. Έχουμε ενημερώσει τους αρμόδιους, 

ενώ τον Ιούλιο του 2019 καταθέσαμε μηνυτήρια αναφορά στον Εισαγγελέα κατά παντός 

υπευθύνου. Πρέπει οι αρμόδιοι να κινητοποιηθούν, να ξεκινήσει το έργο γιατί πρόκειται και 

για μια χρονοβόρα διαδικασία». Ο Δήμος Καλλιθέας έχει ενημερώσει για την ανωτέρω 

καθίζηση την ΕΤΑΔ, την ΕΥΔΑΠ, το αρμόδιο Υπουργείο και την Περιφέρεια Αττικής.  Παρ’ 

όλες όμως τις προσπάθειες που έχουν γίνει, δεν έχει δοθεί λύση στο πρόβλημα. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Σκοπεύετε να προχωρήσετε, άμεσα, σε εργασίες αποκατάστασης του ως άνω χώρου 

στάθμευσης στον σταθμό του «ΗΣΑΠ», στον Ταύρο, ούτως ώστε, αφενός, να αποφευχθεί 

κάθε περαιτέρω καθίζηση, και αφετέρου, να εξυπηρετηθούν οι εκατοντάδες πολίτες χρήστες 

του ηλεκτρικού σιδηροδρόμου από εκείνη την στάση, οι οποίοι, τρεχόντως, αναγκάζονται να 

αφήνουν τα οχήματα τους σε μεγάλη απόσταση από τον εν λόγω σταθμό για να μεταβούν 

με τους συρμούς του ΗΣΑΠ σε διάφορα σημεία στην Αττική; 

 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής  

 

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 




